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PROTOKÓŁ NR 41/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 
z dnia 10 października 2019 r. 

 

W dniu 10 października 2019 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie  
rozpoczęło się XLI posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Feliks Łaszcz – przewodniczący Zarządu, 
2. Sławomir Kryger – z-ca przewodniczącego Zarządu, 
3. Krzysztof Czarnecki – członek zarządu, 
4. Waldemar Pawłowski  – członek Zarządu, 
5. Jan Pertek – członek Zarządu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli zaproszeni goście, Sekretarz Powiatu, Skarbnik Powiatu 
oraz pracownicy Starostwa Powiatowego w Czarnkowie wg. listy obecności stanowiącej załącznik                  
nr 1 do niniejszego protokołu. 

Starosta powitał zebranych i tym samym rozpoczął XLI posiedzenie Zarządu stwierdzając, iż  
w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 5 członków Zarządu. 

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Spotkanie z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie w sprawie wynagrodzeń 
pracowników zatrudnionych na stanowiskach pomocniczych i obsługi w jednostce. 

2. Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

1) powrót do prośby Uczniowskiego Klubu Sportowego o nieodpłatne użyczenie sali 
gimnastycznej przy Zespole Szkół Technicznych w Trzciance, 

2) wniosek Biura Usług Geodezyjnych „Geoteam” o przedłużenie okresu dzierżawy 
pomieszczeń w budynku Delegatury w Trzciance i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

3) prośba Zespołu Szkół Leśnych w Goraju o przedłużenie okresu umowy użyczenia kotłowni  
w budynku internatu szkoły i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

4) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek czynszu za najem lokali mieszkalnych                               
z zasobu powiatowego. 

3. Sprawy z zakresu edukacji: 

1) spotkanie z dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych w Gębicach w sprawie możliwości 
realizacji zaleceń pokontrolnych nałożonych przez Kuratorium Oświaty, 

2) podjęcie decyzji w sprawie wysokości stypendium Starosty dla uczniów szkół 
prowadzonych przez powiat w 2019 roku, 

3) powrót do wniosku p.o. dyrektora Zespołu Szkół w Krzyżu Wlkp. o przekazanie środków na 
remont sufitu i malowanie sekretariatu szkoły, 

4) prośba dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Trzciance o przychylenie się do prośby 
pracowników administracji o podwyżkę wynagrodzeń, 

5) projekty uchwał Rady Powiatu na sesję październikową. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok, 

2) ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora ZZOZ w Czarnkowie. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu. 

6. Sprawy różne. 
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  Proponowany porządek posiedzenia został przez członków Zarządu przyjęty i stanowi 
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.   
Ad.1 

Spotkanie z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie w sprawie wynagrodzeń 
pracowników zatrudnionych na stanowiskach pomocniczych i obsługi w jednostce. 

  Zarząd Powiatu spotkał się z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie                         
w sprawie wynagrodzeń pracowników zatrudnionych na stanowiskach pomocniczych i w obsłudze. 
Jak wyjaśnił dyrektor ZDP chodzi tutaj o 10 pracowników tj., robotników wykfalifikowanych – 
dróżników, którzy w większości posiadają uprawnienia do kierowania różnego rodzaju pojazdami.                   
3 osoby posiadają prawo jazdy kategorii C, czyli na samochody ciężarowe, oprócz tego te osoby 
posiadają uprawnienia do kierowania ciągnikami, stąd mogą prowadzić ciągnik ze sprzętem 
doczepnym typu kosiarka, skrapiarka; 5 osób posiada prawo jazdy kategorii B, czyli na samochody 
osobowe oraz posiadają uprawnienia do kierowania ciągnikami ze sprzętem doczepnym; 2 pozostałe 
osoby posiadają mniejsze uprawnienia, ale są bardzo dobrymi pracownikami, w tym jest 1 promista, 
obsługujący prom w Walkowicach. Dla tych osób dyrektor proponuje wzrost wynagrodzeń o 15 %                   
od dnia 1 stycznia 2020 rok. Skutek roczny wzrostu wynagrodzeń na poziomie 15 % to kwota 
56.277,00 zł. Wynagrodzenia tych osób nie są adekwatne do posiadanych uprawnień, stąd zaczyna 
pracowników brakować. Nowych pracowników posiadających  podobne uprawnienia też jest trudno 
pozyskać, gdyż ludzi z tego typu uprawnieniami zaczyna brakować na rynku pracy, a jeżeli się taka 
osoba znajdzie to i tak nie jest zainteresowana zatrudnieniem ze względu na wysokość 
proponowanego wynagrodzenia. Dyrektor dodał, że wzrost wynagrodzeń tej grupy pracowników jest 
konieczny jednak spowoduje to, że ich wynagrodzenia będą porównywalne do wynagrodzeń 
pracowników administracji, różnice między pracownikami gospodarczymi a administracją zaczną się 
„spłaszczać”, co spowoduje zapewne niezadowolenie tych pracowników, którzy również wnioskować 
będą o wzrost wynagrodzeń.  

  Zarząd w dniu dzisiejszym nie chciał dyskutować na temat zmniejszających się różnic 
wynagrodzeń między pracownikami, gdyż nie jest to problem tylko jednej jednostki. Potrzeba tu 
głębszych analiz w odniesieniu do pracowników wszystkich jednostek. Głębszej analizy wymagało 
będzie również zapewnienie pracownikom jednostek min. wynagrodzenia na poziomie 2.600,00 zł, do 
czego pracodawcy zostali zobligowani przez Rząd.  Co do wzrostu wynagrodzeń dla pracowników,                                  
o których mówił dyrektor ZDP, Zarząd wyraził zgodę na wzrost ich wynagrodzeń od 1 stycznia                             
2020 rok w granicach 12-15%.  

Ad.2 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

1) powrót do prośby Uczniowskiego Klubu Sportowego o nieodpłatne użyczenie sali 
gimnastycznej przy Zespole Szkół Technicznych w Trzciance, 

  Zarząd powrócił do prośby ( zał. nr 3 ) dyrektora Zespołu Szkół Technicznych                           
w Trzciance, który w imieniu Uczniowskiego Klubu Sportowego zwraca się z prośbą o możliwość 
zawarcia nowej umowy użyczenia sali gimnastycznej przy ZSP oraz zwolnienie z opłat za użyczenie                                    
i media. Sprawa analizowana była na poprzednim posiedzeniu, na którym pracownik Wydziału 
Gospodarki Nieruchomościami i Mienia Powiatu wyjaśniła, że chodzi  o wynajem sali 6,5 godziny 
tygodniowo. Do tej pory UKS korzystał z sali nieodpłatnie. Szkoła jednak miała z wynajmu zysk                     
w postaci zakupionego sprzętu na rzecz szkoły. Zarząd przed podjęciem decyzji postanowił wystąpić 
do dyrektora ZST o podanie bliższych szczegółów na temat UKS i jego uczestników. Jak wynika                         
z pozyskanych od dyrektora informacji, na zajęcia UKS uczęszcza młodzież z ZST, młodzież z innych 
szkół oraz sporadycznie dorośli uczestnicy, którzy również opłacają składki. Opiekunami są 
nauczyciele wychowania fizycznego z Zespołu Szkół Technicznych, stąd jest pełen nadzór nad 
korzystaniem z sali. UKS pobiera od swoich członków składkę w wysokości 3 zł miesięcznie, z czego 
wypłacane jest drobne wynagrodzenie dla prowadzącego zajęcia oraz jak wcześniej wspomniano UKS 
kupował sprzęt sportowy i przekazywał na rzecz szkoły. Gdyby UKS miał ponosić koszty wynajmu 
sali wówczas czynsz za te 6,5 godziny tygodniowo stanowiłby kwotę 273, 00 zł, do tego dochodziłby 
koszt za media w wysokości 44,40 zł.  
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  Po wyjaśnieniach wyżej przytoczonych Zarząd pozytywnie ustosunkował się do prośby 
nieodpłatnego korzystania z sali gimnastycznej przy ZST przez Uczniowski Klub Sportowy na okres 
od 1 października 2019 r. do 30 kwietnia 2020 roku.   

2) wniosek Biura Usług Geodezyjnych „Geoteam” o przedłużenie okresu dzierżawy pomieszczeń 
w budynku Delegatury w Trzciance i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

  Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 4 ) Biura Usług Geodezyjnych „GEOTEAM” s.c.                          
w Trzciance o przedłużenie na okres 3 lat dwóch pomieszczeń biurowych znajdujących się na 
kondygnacji piwnicy w budynku Delegatury Starostwa Powiatowego w Trzciance.  
  Zarząd rozpatrzył przedmiotowy wniosek pozytywnie, ustalając jednocześnie wielkość 
czynszu w wysokości 624,00 zł netto/miesięcznie.  Zgoda Zarządu wyrażona została w formie 
uchwały, za podjęciem której głosowano w sposób następujący:  

- 5 głosów za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

Uchwała Nr 129/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

3) prośba Zespołu Szkół Leśnych w Goraju o przedłużenie okresu umowy użyczenia kotłowni  
w budynku internatu szkoły i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

  Zarząd pozytywnie rozpatrzył prośbę ( zał. nr 6 ) Zespołu Szkół Leśnych w Goraju                             
o przedłużenie okresu umowy użyczenia kotłowni olejowej w budynku internatu szkoły, podejmując 
w tym zakresie stosowną uchwałę. 
Kotłownia olejowa użytkowana jest przez Zespół Szkół Leśnych w Goraju od 2007 roku. Umowy 
użyczenia kotłowni zawierane były dotychczas na okres 3 lat, a po upływie tego okresu, zawierane na 
kolejne trzy lata. Kotłownia olejowa służy ogrzewaniu pomieszczeń obiektów szkolnych - internatu. 
Obecna umowa użyczenia zawarta zostanie na 1 rok, ponieważ Zarząd Powiatu planuje nieodpłatne 
przekazanie kotłowni olejowej na rzecz Zespołu Szkół Leśnych w Goraju.  

Za podjęciem uchwały głosowano w sposób następujący:  

- 5 głosów za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

Uchwała Nr 130/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

4) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek czynszu za najem lokali mieszkalnych                               
z zasobu powiatowego, 

  Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie ustalenia stawek czynszu za najem lokali 
mieszkalnych stanowiących własność Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego, które obowiązywały 
będą od 1 lutego 2020 roku.  
  Dotychczasowe stawki bazowe czynszu dla lokali mieszkalnych ustalone przez Zarząd 
Powiatu obowiązują od dnia 1 października 2018 roku. Gminy, na terenie których znajdują się 
powiatowe lokale mieszkalne  w roku 2019  zmieniły stawki czynszu dla swoich  lokali mieszkalnych, 
poza Gminą Trzcianka, w związku z czym stawki dla obszaru gminy Trzcianka pozostają bez zmian. 
Celem ujednolicenia stawek czynszu za najem powiatowych lokali mieszkalnych oraz dostosowania 
ich do obowiązujących wielkości na obszarze gmin, na których lokale powiatowe są zlokalizowane, 
podjęcie niniejszej uchwały jest uzasadnione. 

Przystąpiono do głosowania.  

W obecności 5 członków Zarządu: 

- 5 głosów za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 131/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 8 do 
niniejszego protokołu. 
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Ad.3 
Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu edukacji: 

1) spotkanie z dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych w Gębicach w sprawie możliwości realizacji 
zaleceń pokontrolnych nałożonych przez Kuratorium Oświaty, 
 

  Zarząd, w obecności dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Gębicach, zapoznał się                 
z zaleceniami ( zał. nr 9 ) pokontrolnymi wynikającymi z protokołu kontroli doraźnej w zakresie 
przestrzegania przepisów prawa przy organizowaniu kształcenia, wychowania i opieki uczniów 
niepełnosprawnych, zapewnienia im bezpiecznych i higienicznych warunków nauki oraz współpracy 
szkoły z rodzicami uczniów, w związku z pismem rodziców, w szczególności z zalecaniami nr 9               
i nr 10.  
  W odniesieniu do zalecenia nr 10 organ prowadzący informuje, iż praktyką stosowaną                     
w naszym powiecie był obowiązek złożenia przez szkołę informacji w kwestii odpracowania zajęć                         
w sobotę, w przypadku akceptacji zaproponowanego rozwiązania, organ nie wysyłał stosownej zgody 
w tym zakresie. Obecnie, w związku z koniecznością doprecyzowania tej sytuacji, organ  będzie 
przekazywał pisemną zgodę na dodatkowy dzień wolny od zajęć dydaktyczno-wychowawczych po 
zrealizowaniu tych zajęć  w wyznaczone soboty. 
 W zakresie zalecenia nr 9 odnoszącego się do liczebności uczniów w oddziałach łączonych, 
powiat przedłożył do organu nadzoru pedagogicznego arkusz organizacyjny Zespołu Szkół 
Specjalnych w Gębicach w dniu 23.04.2019r. i uzyskał stosowną opinię w dniu 29.04.2019 r.                         
z uwagami, z których żadna nie odnosiła się do niniejszej kwestii. W dniu 27. 08. 2019 r. złożono 
 do organu nadzoru pedagogicznego aneks nr 1, na który otrzymano opinię Wielkopolskiego Kuratora 
Oświaty z uwagami, z których żadna również nie odnosiła się do niniejszej kwestii. W świetle 
powyższego arkusz organizacji szkoły wraz z aneksem nr 1 został przez organ prowadzący 
zatwierdzony do realizacji. Zatem jakakolwiek próba istotnej ingerencji w organizację szkoły wiąże 
się z istotnymi zmianami kadrowymi, organizacyjnymi i finansowymi. Już przy obecnej organizacji 
szkoły powiat w roku 2019 wydał na jej funkcjonowanie około 500 000,00 zł więcej niż otrzymał                     
z budżetu państwa. Koszt kształcenia 115 uczniów w 15 oddziałach zamknął się kwotą ponad                      
4 mln zł.  Oczekiwania organu kontroli, odnoszące się do dostosowania organizacji szkoły „bez 
zbędnej zwłoki” do zmienionego rozporządzenia w sprawie szczegółowej organizacji publicznych 
szkół i publicznych przedszkoli (Dz. U. z 2019r. poz.502), które weszło w życie od 1 września 2019 r. 
wymagałoby konieczności podzielenia dotychczasowych oddziałów na mniejsze, co skutkowałoby 
poniesieniem dodatkowych nakładów finansowych. Ze wstępnych analiz wynika, że musiałaby to być 
kwota co najmniej 4,5 mln zł, wydatkowana na edukację kształconych tam obecnie 110 uczniów.  
Powiatu nie stać na dokładanie około 1 mln zł na kształcenia tak małej liczby uczniów.  
  Drugą istotną kwestią jest sygnalizowany przez dyrektora szkoły brak pomieszczeń 
dydaktycznych. Już  w obecnej, 15 oddziałowej strukturze organizacyjnej, szkoła nie ma żadnych, 
dodatkowych wolnych pomieszczeń, a zatem nie ma fizycznej możliwości na zwiększenie liczby 
oddziałów. W świetle powyższego, jeżeli stanowisko organu nadzoru pedagogicznego nie będzie 
bardziej elastyczne, szkoła zmuszona będzie  do rozwiązania oddziałów dla uczniów                            
z niepełnosprawnością intelektualną w stopniu lekkim i przekazaniu tych dzieci do szkół masowych, 
co wpisuje się w kierunki polityki oświatowej państwa związanej z edukacją włączającą. 
  Zarząd ma świadomość, że podjęcie takich działań w trakcie roku szkolnego wzbudzi 
ogromny niepokój  wśród rodziców. Jednakże traktuje to jako ostateczność, mając nadzieję, że 
ewentualne zmiany w zakresie organizacji szkoły będą mogły zostać wdrożone w nowym roku 
szkolnym. 
 

2) podjęcie decyzji w sprawie wysokości stypendium Starosty dla uczniów szkół prowadzonych 
przez powiat w 2019 roku, 

  Naczelnik Wydziału Edukacji prosił Zarząd o podjęcie decyzji o wysokości stypendium 
Starosty dla uczniów uzdolnionych ze szkół prowadzonych przez Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki. 
Przypomniał, że na rok 2019 w budżecie na ten cel zaplanowano kwotę 40.000 zł, natomiast wnioski  
o stypendia złożyło 108 uczniów ( 106 za wybitne wyniki w nauce, 2 za wybitne osiągniecia 
artystyczne), a więc na ucznia przypada kwota 370,00 zł. Naczelnik dodał, że w roku poprzednim 
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wniosków o stypendia było mniej, stypendium wynosiło 400 zł. Gdyby utrzymać stypendia na 
poziomie roku poprzedniego należałoby w budżecie powiatu poszukać dodatkowej kwoty 3.200,00 zł. 

  Zarząd postanowił utrzymać stypendia na poziomie roku poprzedniego, czyli po 400,00 zł, 
przypisując na ten cel dodatkową kwotę 3.200,00 zł.   

  Zarząd zdecydował również o tym, iż do projektu budżetu powiatu na rok 2020 na stypendia 
Starosty wpisana zostanie kwota 50 tys. zł.  

3) powrót do wniosku p.o. dyrektora Zespołu Szkół w Krzyżu Wlkp. o przekazanie środków na 
remont sufitu i malowanie sekretariatu szkoły, 

  Zarząd ponownie analizował wniosek ( zał. nr 10 ) p.o. dyrektora Zespołu Szkół w Krzyżu 
Wlkp. o środki finansowe na remont sufitu i malowanie pomieszczenia sekretariatu szkoły. 

  Zarząd do wniosku powróci w roku 2020.  

4) prośba dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Trzciance o przychylenie się do prośby 
pracowników administracji o podwyżkę wynagrodzeń, 

  Zarząd zapoznał się z prośbą ( zał. nr 11 ) dyrektora Liceum Ogólnokształcącego                         
w Trzciance o przychylenie się do prośby pracowników administracji o podwyżkę wynagrodzeń. 

  Wniosek odłożono w czasie.  

5) projekty uchwał Rady Powiatu na sesję październikową, 
 

  Naczelnik Wydziału Edukacji przedłożył Zarządowi projekty uchwał (zał. od nr 12 do nr 20) 
Rady Powiatu przygotowane na sesję, wstępnie planowaną na dzień 29 października 2019 roku. 
Proponowane uchwały są usankcjonowaniem kolejnego etapu wdrażania zmian wynikających                                             
z przepisów ustawy Prawo oświatowe.    

Ad.4 

Zarząd przystąpił do podjęcia uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok, 

  Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 
2019 rok, w której proponuje się dokonanie następujących zmian: 

 po stronie dochodowej: 

Na podstawie pisma Wojewody Wielkopolskiego dokonuje się zmiany planu dotacji celowych na 
2019 rok. 
- Dział 851, rozdział 85156 § 2110 – zmniejsza się o 279,00 zł, w celu dostosowania poziomu 
środków do zakresu realizowanych zadań (składki za uczniów oraz dzieci). Zmiana zostanie 
uwzględniona w planie dotacji dla Stowarzyszeń prowadzących placówki opiekuńczo-wychowawcze: 

- Stowarzyszenie na Rzecz Dziecka i Rodziny - „Słoneczny Dom” w Krzyżu Wlkp. - 
zmniejsza się o 111,00 zł, 

- Stowarzyszenie Pomagajmy Dzieciom w Trzciance - „Przyjazny Dom” w Trzciance - 
zmniejsza się o 168,00 zł. 

- Dział 851, rozdział 85156 § 2110 - zwiększa się o 40.000,00 zł, środki pochodzą z budżetu państwa 
z przeznaczeniem na składki opłacane za osoby bezrobotne bez prawa do zasiłku, zgodnie z art. 66 
ust. 1 pkt 24 ustawy z dnia 27 sierpnia 2004 r. o świadczeniach opieki zdrowotnej ze środków 
publicznych. 
Powyższe zmiany zostaną uwzględnione w planie wydatków przypisanym do Powiatowego Urzędu 
Pracy w Czarnkowie. 
- Dział 852, rozdział 85202 § 6430 - zwiększa się o 47.392,00 zł, środki pochodzą z budżetu państwa 
z przeznaczeniem na dofinansowanie wydatków inwestycyjnych: 

 w Domu Pomocy Społecznej w Trzciance - zakup pralnicowirówki - 23.200,00 zł, 

 w Domu Pomocy Społecznej w Gębicach - zakup kuchni elektrycznej z piekarnikiem 
elektrycznym do kuchni głównej - 11.572,00 zł, 
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 w Domu Pomocy Społecznej w Wieleniu ul. Chopina 9 - zakup kociołków kuchennych - 
12.620,00 zł. 

Wkład własny na realizację ww. zadań w planach jednostek został uwzględniony zmianami                              
w uchwale budżetowej w miesiącu czerwcu. 
- Dział 855, rozdział 85510 § 2160 - zwiększa się o 28.282,00 zł, środki pochodzą z budżetu państwa 
z przeznaczeniem na realizację ustawy z dnia 9 czerwca 2011 r. o wspieraniu rodziny i systemie 
pieczy zastępczej na realizację dodatku w wysokości świadczenia wychowawczego wraz z kosztami. 
Powyższe zmiany skutkują zwiększeniem planowanych wydatków: 

 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Trzciance - o kwotę 282,00 zł, 

 Starostwa Powiatowego w Czarnkowie - dotacje dla Stowarzyszeń prowadzących placówki 
opiekuńczo-wychowawcze - o kwotę 28.000,00 zł, z tego: 
- Stowarzyszenie na Rzecz Dziecka i Rodziny - „Słoneczny Dom” w Krzyżu Wlkp. - 
14.000,00 zł, 
- Stowarzyszenie Pomagajmy Dzieciom w Trzciance - „Przyjazny Dom w Trzciance - 
14.000,00 zł. 

 po stronie wydatkowej: 

Umniejsza się wysokość rezerwy celowej na odprawy emerytalne o 15.600,00 zł, wysokość rezerwy 
po zmianie wynosi 252.660,00 zł. Kwota ta zasili budżet Zarządu Dróg Powiatowych                                
w Czarnkowie i zostanie przeznaczona na wypłatę odprawy emerytalnej. 

Przystąpiono do głosowania.  

W obecności 5 członków Zarządu: 

- 5 głosów za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 127/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 21 do 
niniejszego protokołu. 

2) ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora ZZOZ w Czarnkowie, 

  Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie ogłoszenia konkursu na Dyrektora Zespołu 
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie.  

 W związku z rozwiązaniem z dniem 31 lipca 2019 r. stosunku pracy z dotychczasowym 
dyrektorem Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie, uchwałą Nr XII/75/2019 z dnia 24 
września 2019 r. Rada Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego powołała Komisję Konkursową do 
przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora tej jednostki. Zgodnie z zapisem  § 3 ust. 3 
rozporządzenia Ministra Zdrowia z dnia 6 lutego 2012 r. w sprawie sposobu przeprowadzania 
konkursu na niektóre stanowiska kierownicze w podmiocie leczniczym niebędącym przedsiębiorcą 
(t.j. Dz. U. z 2018 r. poz. 393), powołanie komisji konkursowej wszczyna procedurę postępowania 
konkursowego. Komisja Konkursowa w składzie powołanym przez Radę Powiatu, opracowała                             
i przyjęła regulamin konkursu oraz projekt ogłoszenia o konkursie. Zatem w celu wyłonienia 
kandydata na stanowisko dyrektora Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie koniecznym 
staje się ogłoszenie konkursu i przeprowadzenie go zgodnie z przepisami rozporządzenia Ministra 
Zdrowia z dnia 6 lutego 2012 r. oraz ustalonym przez Komisję regulaminem przeprowadzania 
konkursu.   

Przystąpiono do głosowania.  

W obecności 5 członków Zarządu: 

- 5 głosów za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 128/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 22 do 
niniejszego protokołu. 
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Ad.5 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

  Zarząd przyjął protokół z poprzedniego posiedzenia, tj. z dnia 03 października 2019 r., nie 
wnosząc żadnych uwag.  

Ad.7 

Sprawy różne: 
Spraw innych nie ujętych w porządku posiedzenia nie poruszano. 
 
Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 10 października                    

2019 r. zakończono. Termin kolejnego posiedzenia Zarządu zaplanowano na dzień 17 października                       
2019 r. 

 

Protokołowała:   

Małgorzata Pompała                                  Podpisy członków Zarządu  

 

                                                                                   Feliks Łaszcz ................................................                                                                                    

                                                                                     Sławomir Kryger  …………………………… 

                                                                                     Krzysztof Czarnecki ..………………………. 

                                                                                        Waldemar Pawłowski ……………………….. 

                                                                                  Jan Pertek ……………………………….. 

                                                                                                                                                                                                                                


